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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/7632 .

„Már megint a magyar borok veszítenek?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Németh Imre Földművelésügyi és Vidékfejlesztési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

A jövedéki törvény érelmében a bor forgalmazása az elmúlt időben palackban és kannában
zárjeggyel ellátva volt lehetséges . A forgalmazók megvásárolták a szükséges mennyiségű
zárjegyet . A legutóbbi módosítás azonban a már meglévő zárjegyek használatát nem tette
szükségessé.

Információim szerint az utóbbi időben a készletfelvételnél és ellenőrzésénél a feleslegessé vált
zárjegyet a hatóság megsemmisíti .

A megsemmisített zárjegyek árát kifizeti-e az állam a forgalmazóknak?
Ha nem akkor ez megint a bortermelők vesztesége lesz -e?
Ez országos szinten hány millió Ft?

Várom válaszát!

Budapest, 2003 . december 15 .
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Írásbeli kérdés
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